
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-12-14, § 15 

 

 Tid Tisdagen den 14 december 2010 kl 08.40 – 09.00 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 21 december 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Jan Valeskog (S) vice ordföranden  

 

Berthold Gustavsson (M)  

Tord Bergstedt (M)  

Inge-Britt Lundin (FP)  

Anders Broberg (KD)  

Annika Ödebrink (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Birgit Marklund Beijer (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
Ersättare: 

 Bo Arkelsten (M) Tjänstgörande 

Per Johansson (FP) Tjänstgörande 

Lars Randerz (S)  

Milly Namiro Darlsson (S)  

Margareta Stavling (S) 

Jonas Larsson (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

 

Förhinder har anmälts av ledamöterna Anna C Kullendorff (M) och Annika Davidsson 

(M) samt av ersättarna Lars Bengtson (M), Datevig Mardirossian Lönn (M), 

Christoffer Kuckowski (M), Anna Manhag (M), Inga-Lill Larsson (M) och Sebastian 

Wiklund (V). 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Louise Bill, Staffan Forsell, Lars Jolérus, Erica 

Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 

 

 



  

 § 15 

Renovering av valv över Norrström. Reviderat 

genomförandebeslut 
Dnr T2010-400-01360 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner att förstärkningsåtgärder av 

 brovalv över Norrström samt renovering av den södra brons balustrader får 

 genomföras till en reviderad investeringsutgift om 15 mnkr.  

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden ger förvaltningschefen i uppdrag att teckna 

 erforderliga avtal för att färdigställa projektet. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 16 november 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Ulla Hamilton m fl (M), Inge-Britt Lundin 

(FP) och Anders Broberg (KD) enligt följande: 

 

Att reparationen av Norrbro är mycket angelägen råder det ingen tvekan om. Vi 

är dock kritiska till att omfattningen av skadorna först nu är klarlagda vilket 

innebär en kraftig fördyring jämfört med ursprungliga beräkningar. Vi vill 

betona vikten av att framöver skaffa goda underlag för att redan i ett inledande 

skede kunna göra en realistisk beräkning av kostnadsomfattningen.  

 

Särskilt uttalande lämnas av Mats Lindqvist (MP) enligt följande: 

 

Av vilken orsak kommer denna fråga upp först nu? Borde inte dessa arbeten ha 

ingått i den omfattande restaureringen av Norrbro, som ju pågått under flera år 

och som dessutom avslutats med en kunglig invigning? 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 



  

 

 

_________________________________ 

 


